
Farm Information

La Candelilla is a private company owned by seven brothers/ brothersin-law 

(Ricardo Hernandez, Didier Sanchez, Mario Sanchez, Pablo Sanchez, Hugo Naranjo, 

Mario René Solis y Enrique Rivera). They all own between 3 to 5 small farms and 

mill their Coffee at La Candelilla Mill. 

La Candelilla is well know for being one of the first micro-mills in Costa Rica, also 

by all their all the great varietals they grown. Let’s not forget they first became 

famous for their great great cup profiles on their fully washed coffees. 

Candelilla Estate was one of the first micro mills to be established in Costa Rica 

and a pioneer of the movement in the early 2000s. The Hernandez family has been 

working the land in Tarrazú for five generations, producing coffee in the same area 

for over 50 years. Prior to establishing La Candelilla, each sibling separately man-

aged their own plot of land and delivered their coffee to a cooperativemanaged 

wet mill for processing.
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Coffees

Country:	 Costa Rica

Region:	 San Lorenzo, Tarrazú

Farm: 	 La Candelilla Estate

Farm Size: 	 7 ha.

Altitude: 	 1.450 masl.

Owner: 	 Mario René Solis

Berries Plum

COSTA RICA
La Candelilla Estate
Monte Canet

Variety:	 Caturra, Catuai

Processing:	 Hand-Picked, Washed, Sun-Dried

Grade:	 SHB

Dark Chocolate

Smooth Velvety Lingering



Farm Information

La Candelilla ist ein privates Unternehmen im Besitz von sieben Brüdern/

Schwägern (Ricardo Hernandez, Didier Sanchez, Mario Sanchez, Pablo Sanchez, 

Hugo Naranjo, Mario René Solis und Enrique Rivera). Sie alle besitzen zwischen 

3 und 5 kleine Farmen und bereiten ihren Kaffee in der Mühle La Candelilla auf.  

La Candelilla ist als eine der ersten Kleinstmühlen in Costa Rica bekannt, aber auch für 

die vielen großartigen Sorten, die sie anbauen. Wir sollten nicht vergessen, dass sie zu-

nächst für ihre großartigen Tassenprofile ihrer vollständig gewaschenen Kaffees berühmt 

wurden. Candelilla Estate war eine der ersten Kleinstmühlen, die in Costa Rica gegründet 

wurden, und ein Pionier der Bewegung in den frühen 2000er Jahren. 

Die Familie Hernandez bewirtschaftet das Land in Tarrazú seit fünf Generationen und pro-

duziert in demselben Gebiet seit über 50 Jahren Kaffee. Vor der Gründung von La Cande-

lilla bewirtschaftete jedes Geschwisterpaar sein eigenes Stück Land und lieferte seinen 

Kaffee zur Verarbeitung an eine genossenschaftlich geführte Nassmühle.
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Kaffees

Land:	 Costa Rica

Region:	 San Lorenzo, Tarrazú

Farm: 	 La Candelilla Estate

Farmgröße: 	 7 ha.

Anbauhöhe: 	 1.450 masl.

Produzent: 	 Mario René Solis

Beeren Pflaume

COSTA RICA
La Candelilla Estate
Monte Canet

Varietäte:	 Caturra, Catuai

Aufbereitung:	Hand-Picked, Washed, Sun-Dried

Grade:	 SHB

Dunkle Schokolade

Weich Samtig Langanhaltend


